
            OBEC Moravské Knínice,  IČ 00488216     

                      Kuřimská 99, Moravské Knínice, 664 34 Kuřim, okres Brno-venkov  
 

 

 

Zápis z 24. zasedání Zastupitelstva obce Moravské Knínice  

konaného dne 12.10.2020 

 
Přítomni: Jiří Hanák, Pavel Kaláb., Ing. Jana Zemanová, Ph.D., MVD. Koláčková Ivana, 
Helan Jiří, Ing. Stanislav Krčma a Ing. et Ing. Magdalena Langerová. 

Jednání zastupitelstva obce zahájil starosta obce v 19:00 hodin. Přivítal přítomné členy 
zastupitelstva obce. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno písemnými pozvánkami, 
zveřejněním na úřední desce u OÚ a elektronické úřední desce dne 05.10.2020.  

Při zahájení jednání bylo přítomno 7 členů a ZO je tedy usnášení schopné. 

Zápis ze zasedání ZO ověřili: Ing. et Ing. Magdalena Langerová a Ing. Stanislav Krčma, 
bez připomínek. 

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 

2. Volba zapisovatele 

3. Volba ověřovatelů zápisu 

4. Hlavní body jednání 

4.1. Zpráva o hospodaření v obecních lesích  

4.2. Cenová nabídka, odkup pozemku E.ON 

4.3. Dodatek č. 1 ke smlouvě o spolupráci obec – sokol 

4.4. Záměr vypracování projektu na polyfunkční dům 

4.5. Rozpočtové opatření č. 6/2020 

5. Informace starosty obce 

6. Diskuze – různé 

7. Závěr 

 

 

K bodu č. 1 – Schválení programu jednání 

K programu jednání nebyly připomínky, proto starosta obce nechal hlasovat o návrhu 
usnesení 

Návrh usnesení: 

č. 288/24/20 – Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání 24. zasedání  ZO 

Hlasování: 

pro 7 proti 0 zdrželo se 0 

Program jednání byl schválen. 



 

K bodu č. 2 – volba zapisovatele 

Jako zapisovatel byla navržena  MVDr. Ivana Koláčková, Ph.D. 

Nebylo jiných návrhů ani připomínek 

Návrh usnesení: 

č. 289/24/20 – Zastupitelstvo obce schvaluje jako zapisovatelku MVDr. Ivanu 
Koláčkovou, Ph.D. 

Hlasování: 

pro 7 proti 0 zdrželo se 0 

Zapisovatelka byla schválena. 

 

K bodu č. 3 – Volba ověřovatelů zápisu 

Jako ověřovatelé byli navržení: Ing. Jana Zemanová, Ph.D. a Pavel Kaláb 

Nebyly jiné návrhy ani připomínky. 

Návrh usnesení: 

č. 290/24/20 – Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovatele zápisu z 24. zasedání Ing. Janu 
Zemanovou, Ph.D. a Pavla Kalába 

Hlasování: 

pro 7 proti 0 zdrželo se 0 

Ověřovatelé zápisu byli schváleni 

 

 

K bodu č. 4 – Hlavní body jednání 

4.1. Zpráva o hospodaření v obecních lesích 

Místostarosta předkládá ZO zprávu o hospodaření v obecních lesích za 3. čtvrtletí 2020. 
Intenzivně probíhá těžba kůrovcem zasažených porostů, odbyt surových smrkových kmenů 
je nízký a u palivového dřeva nulový (718 m3 na skládce). Kulatina je zatím prodejná 
(prodáno 598 m3). Obecní lesní nakoupil 4000 sazenic smrku a zahájil výsadbu v Močidlech. 
Smrkový porost bude tvořit max. 17 % z celkové výsadby. K přirozené obnově je v letošním 
roce ponecháno 4,8 ha. V listopadovém Zpravodaji bude zveřejněna výzva občanům na sběr 
žaludů.  

Rozprava: Smrk palivové dřevo, snížit cenu skládkového dřeva, nabídnout k prodeji i menší 
množství. 

P. Kaláb doporučuje informace o sběru žaludů a další relevantní informace předávat i formou 
FB.  

Starosta – informace o odstranění mysliveckých staveb.   

Návrh usnesení: 

č. 291/24/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice bere na vědomí zprávu 
o hospodaření v obecních lesích za 3. čtvrtletí 2020. Viz příloha č.1, Zpráva o hospodaření 
v obecních lesích za 3. čtvrtletí 2020. 



Hlasování: 

pro 7 proti 0 zdrželo se 0 

Usnesení č. 291/24/20 bylo schváleno. 

 

4.2. Cenová nabídka, odkup pozemku E.ON  

Důvodová zpráva: Firma E.ON zaslala nabídku na odkup pozemku pod plánovanou 
trafostanicí. Jedná se o novou parcelu, která bude oddělena novým geometrickým plánem, 
o výměře 25 m2. Nabídnutá cena je 2 000 Kč bez DPH/m2. 

Rozprava: záměr prodeje byl schválen usnesením č. 271/22/20, místo je definováno 
na základě projektové dokumentace k vybudování trafostanice „Rybník“.   

Návrh usnesení: 

č. 292/24/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice souhlasí s nabídnutou cenou 2 000 Kč 
bez DPH za m2 od f. E.ON za část pozemku p. č. 233/1 pod budoucí trafostanicí „Rybník“, 
viz příloha č. 2, nabídka. 

Hlasování: 

pro 7 proti 0 zdrželo se 0 

Usnesení č. 292/24/20 bylo schváleno. 

 

4.3. Dodatek č. 1 ke smlouvě o spolupráci obec – sokol 

Důvodová zpráva: V souladu s dohodou o pokračující spolupráci mezi obcí a TJ Sokol 
Moravské Knínice je ZO předkládán dodatek ke smlouvě o spolupráci z 03.06.2015, v rámci 
dohody tento dodatek umožňuje obci využít budovu sokolovny v rámci krizového řízení jako 
evakuační, krizové, přijímací a ubytovací středisko, za příslušný poplatek umožňuje cvičení 
široké veřejnosti, ne jenom členům ČOS, v případě potřeby využít zdarma část budovy 
sokolovny pro umístění tříd Základní školy a Mateřské školy Moravské Knínice a navyšuje se 
počet hodin, po které může obec nebo obcí schválené spolky budovu sokolovny (sály a 
šatny) využívat zdarma sokolovny na 600 h ročně. Tato navýšení je vázáno na pravidelnou 
roční aktualizaci přílohy 1 ke smlouvě o zřízení věcného břemene č. MK/SVB/1/2015. 

Rozprava: Nebylo dalších návrhů ani připomínek.  

Návrh usnesení: 

č. 293/24/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje dodatek č. 1 ke smlouvě 
o spolupráci mezi Obcí Moravské Knínice a TJ Sokol Moravské Knínice ze dne 03.06.2015, 
viz příloha č. 3, dodatek č. 1. ke smlouvě o spolupráci 

Hlasování: 

pro 7 proti 0 zdrželo se  

Usnesení č. 294/24/20 bylo schváleno. 

 

č. 294/24/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje přílohu č. 1 smlouvy 
o zřízení věcného břemene č. MK/SVB/1/2015 s navýšeným počtem hodin využívání sálů a 
šaten sokolovny na celkových 600 h za rok, viz příloha č. 4 aktualizovaná příloha 
ke smlouvě o spolupráci. 



Hlasování: 

pro 7 proti 0 zdrželo se 0 

Usnesení č. 294/24/20 bylo schváleno. 

 

4.4. Záměr vypracování projektu na polyfunkční dům  

Důvodová zpráva: Byla vypracována studie na polyfunkční dům. Zastupitelstvo na své poradě 
rozhodlo o zahájení příprav projektové dokumentace pro stavební řízení a pro provedení 
stavby. S ohledem na předpokládanou cenu vyšší než 1.000.000 Kč bez DPH bude zakázka 
v souladu s interní směrnicí na evidenci zakázek malého rozsahu kategorizována dle bodu C, 
tj. musí být vypsáno výběrové řízení. ZO musí mimo jiné schválit znění výzvy. Výběrové řízení 
bude provedeno ve spolupráci s externí firmou.  

Rozprava: Předpokládaná doba přípravy je min 6 měsíců.  

P. Kaláb bylo by vhodné revidovat i plány dalších staveb.  

Návrh usnesení: 

č. 295/24/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice bere na vědomí záměr vypracování 
projektu polyfunkčního domu a pověřuje starostu obce přípravou výzvy výběrového řízení.  

Hlasování: 

pro 7 proti 0 zdrželo se 0 

Usnesení č. 295/24/20 bylo schváleno. 

 

4.5. Rozpočtové opatření č. 6/2020 

Důvodová zpráva: RO upravuje výši finančních prostředků v rámci jednotlivých paragrafů, 
k navýšení celkových příjmů ani výdajů nedochází. 

Rozprava: Nebylo dotazů ani připomínek. 

Návrh usnesení: 

č. 296/24/20 – Zastupitelstvo obce Moravské Knínice schvaluje RO 6/2020, viz příloha č. 5, 
RO 6/2020 

Hlasování: 

pro 7 proti 0 zdrželo se 0 

Usnesení č. 296/24/20 bylo schváleno. 

 

K bodu č. 5 - Informace starosty obce 

• finanční situace obce – stav účtu k datu 12.10.2020 činí u KB 11.347.987,22 Kč 

u ČNB 13.961.061,71 Kč 

• další aktuální informace: 

a) cyklostezka – realizace vázne na schválení způsobu financování v Chudčicích a V. 
Bítýšce 

b) radar schválen – čeká se na nabytí právní moci 



c) veřejné osvětlení – stále se zpracovává projekt Na Staré trati. Je problém s umístěním 
osvětlení, projekt ulice Pod Sadem je připraven 

d) oprava ulice Úvoz – není stavební povolení, do výběrového řízení se nehlásí účastníci, 
provizorní oprava povrchu musí být provedena do konce listopadu 2020 

Návrh usnesení: 

č. 297/24/20 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí finanční stav obce a další aktuální 
informace starosty obce 

Hlasování: 

pro 7 proti 0 zdrželo se 0 

Usnesení č.297/24/20 bylo schváleno. 

 

K bodu č. 6 – Různé 

Místostarosta: 

• Usnesením ZO č. 265/22/20 byla schválena smlouva č. 528/220 na zřízení nového 
LHP. V článku 2, bodu 1 se objednatel (obec) zavazuje dodat podklady zhotoviteli do 
90 dnů od schválení smlouvy. Po osobní dohodě s panem Ing. Křivkou, je žádoucí tyto 
materiály dodat až na vyžádání, tj. během jara až léta 2021. Nový LHP bude platit od 
r. 2022. Emailová korespondence o této dohodě bude dodána ke smlouvě. 

• Byla podána žádost o dotaci na likvidaci kůrovcové kalamity. Během letošního roku 
bude vytěžena všechna smrková kulatina. 

• Vodní dílo „Kněží“ – byla podána žádost o dotaci na jeho realizaci. 

• Rybník Pod Kaplí – smlouva na pronájem rybářskému spolku je v přípravě, bude 
předložena do konce roku 2020.  

• Rybník u „Polákovy chaty“ – nutná oprava bezpečnostního přelivu 

Místostarosta na příští poradu připraví revizi námětů na budování/opravy/úpravy vodních 
děl v katastru obce.  

 

Starosta  

• návrh na úpravy Polákovy chaty – elektrika, voda a úpravu objektu na Střelnici 

I. Koláčková  

• zpráva o činnosti KV 

• dílčí přezkoumání hospodaření obce Moravské Knínice za rok 2020 proběhlo dne 
21.09.2020 se závěrem, že nebyly zjištěny chyby a nedostatky 

• KV opakovaně upozorňuje na nedostatky při evidenci zakázek malého rozsahu 

• Byla zahájena kontrola smluv o pronájmu obecního majetku a je nutná aktualizace 
smlouvy např. na provozování – je nutná aktualizace technické dokumentace včetně 
specifikace aktuálních rozvodů v jednotlivých ulicích obce viz zápis 8 z KV  

• Starosta obce – přípravou dostupných podkladů dle zápisu 8 KV bude pověřen úřad 
obce s termínem do konce listopadu 2020. 

P. Kaláb – PPR 2021 nutná propagace na FB 



Do Zpravodaje starosta připraví informaci o postupu plnění PPR 2020. 

I. Koláčková dotaz na stav opravy kanálové vpusti v Dolní Brance  Starosta –zaslána žádost 
na opravu SÚS – oprava bude urgována. 

I. Koláčková dotaz na stav čištění potoka a aktualizaci protipovodňových opatření. Starosta –
čištěno urgováno na Povodí Moravy – bez odezvy stejně jako aktualizace protipovodňových 
opatření. Termín dokončení není znám. 

P. Kaláb – cesta v Močidlech – nutné prostříhání a úprava povrchu po těžbě. Starosta – bude 
provedeno po dokončení těžby. 

I. Koláčková dotaz na fungování přípravy Zpravodaje.  J. Zemanová – opravuje jen 
typografické chyby, nezasahuje do obsahu, časová náročnost cca 2-3 h měsíčně.  

I. Koláčková dotaz na zkušenosti s využíváním webových stránek obce – většina zastupitelů 
by uvítala uživatelsky příjemnější,  je problém dohledat aktuální informace apod. M. 
Langerová – cena přípravy nových webových stránek je cca 200-300 tis. Kč, doba přípravy cca 
6 měsíců. Na příští poradu M. Langerová připraví příklady uživatelsky příjemných webových 
stránek obce.  

S. Krčma – problém s využitím autobusu linky 312, který zastavuje v 13:48 u ZŠ Jungmannova 
– žáci školy z Moravských Knínic jej nemohou využívat (nevhodný čas odjezdu vzhledem 
k rozvrhu školy) – obec odešle na IDS JMK dotaz na úpravu odjezdu autobusů bude podána 
žádost o závlek i jiných autobusů k ZŠ Jungmannova, dále bude poptána možnost zřídit 
autobusovou zastávku na ulici Legionářská (naproti obchodního domu Elprum). 

 

K bodu č. 7 – Závěr 

Vzhledem k tomu, že všechny body programu byly projednány, poděkoval starosta obce 
členům ZO za jejich účast na jednání a ukončil zasedání v 21.20 hodin.  


